
Vovi predsedniki občinskih skupščin 
PRETEKLO NEDELJO SO SE V VSEH OBČINAH NAŠEGA OBMOČ

JA PRVIC PO VOLITVAH SESTALE OBČINSKE SKUPŠČINE. POVSOD SO 
BILE SEJE ŽIVAHNE, ČEPRAV SE DNEVNI REDI NISO KAJ DOSTI RAZ-
LIKOVALL TO PA JE TUDI RAZUMLJIVO, SAJ SO NA TEJ PRVI SEJI PO
LEG TEGA, DA SO POTRDILI MANDATE ODBORNIKOV IN IZVOLILI 
PREDSEDNIKE IN PODPREDSEDNIKE OBČINSKIH SKUPŠČIN TER NE
KATERE KOMISIJE, GLASOVALI ŠE O POSLANCIH V ZVEZNO IN RE
PUBLIŠKO SKUPŠČINO. 

BRALCEM CELJSKEGA TEDNIKA PREDSTAVLJAMO DANES NOVE 
PREDSEDNIKE OBČINSKIH SKUPŠČIN. NEKATERE OD NJIH SMO POV
PRAŠALI O PROBLEMIH NJIHOVIH KOMUN. 

VNOVIČ PREDSEDNIK 
OBCIINSKE SKUPŠČINE 

MARJAN lltAKAR 
(SLAVA FALETIC OSTANE NA MESTU 

PODPREDSEDNICE) 

Prva seja članov celjske občinske skupščine 
je imela slavnostno in delovno vzdušje; slav
nostno zaradi prvega srečanja z novimi od
borniki, delovno pa zaradi dnevnega reda. 

Sejo je začel predsednik Marjan Učakar, 
ki je najprej čestital vsem novoizvoljenim 
odbornikom in jim hkrati zaželel obilo plod
nega dela ne samo v skupščini, marveč tudi 
med volivci na terenu in v delovnih organi
zacijah. 

Ločeni seji sta veljali predvsem konstitu
iranju obeh zborov ter izvolitvi verifikacijske 
komisije in dajanju svečane izjave. Medtem 
ko bo predsednik občinskega zbora se v 
naprej Cveto Pelko, so za novega predscdni-
pa zbora delovnih skupnosti izvolili Stano 
Šprajčevo. 

Začetek ponovne skupne seje so posvetili 
izvolitvi predsednika in podpredsednika skup
ščine. Pri tem je prosil za besedo tov. Iviui 
Cokan, ki je orisal dosedanje delo in pri
zadevanje tako predsednika Marjana" Učakar-
ja kot podpredsednice Slave Faletičeve. Zalo 
je v svojem ter še v imenu devetih odborni
kov predlagal, da ju ponovno izvolijo na H 
najbolj odgovorni mesti občinske skupščine. 
Odborniki so ta predlog potrdili/ne samo s 
ploskanjem, marveč tudi s tajnim glasova
njem, saj so se vsi izrekli zanju. 

V nadaljevanju dela so izvolili še devet 
članov v komisijo za volitve in imenovanja. 
Kot doslej ji bo predsedoval tov. Franc Roz
man. V njej pa je šest odbornikov ter trije 
predstavniki občinskih političnih organiza
cij. 

Končno je dobil besedo tov. Janez Kovačič, 
ki je odbornikom govoril o pripravah in re
zultatih volitev v občinsko skupščino, razen 
lega pa je pojasnil še volitve v zvezno in 
republiško skupščino. 

JOŽE ROZMAN se je rodil 5. 11. 1921 v Stor-
žiču pri Kranju. Po končani osnovni šoli se 
je odločil za poklic tekstilca in v Kranju kon
čal tekstilno srednje tehnično šolo. 

Aprila 1943. leta ga srečamo v partizanih 
vse od desetarja do komandanta artilerijskega 
bataljona \r\ kasneje pomočnika komisarja 
artilerijske brigade. 

Po vojni se je vrnil v svoj poklic. Začel je 
kot direktor tekstilne tovarne v Šempetru, 
zalem jc bil direktor v »Voini'< Laško, potem 
načelnik za industrijo pri okrajnem ljudskem 
odboru v Celju, nekaj ča^a na okrajnem ko

miteju v Celju, od leta 1953 pa je direktor 
tekstilne tovarne »Juteks« v Žalcu. 

V zadnjem času je znan kot član okrajne
ga komiteja ZKS Celje, član kontrolne komi-
siie pri okrajnem komiteju, član komisije za 
spomeniško varstvo pri okrajnem odboru ZB, 
član občinskega komiteja ZKS Žalec in član 
(JO ekonomske srednje šole v Celju. 

N O V I predsednik občiiiske skupščine Žalec 
nam (c kot dolgoletni direktor tekstilne indu
strije posredoval nekaj misli o tekstilni indu-
slriii m o drugih zadevah. 

— Kot prvo bi rad povedal, da me moti 
doliroU-tni nepra\ilni odnos do predelovalne 
industrije v žalski občini. Trdijo namreč, da 
le nezanimiva, preživela in kot taka ni bila 
nikdar deležna družbene podpore, čeprav 
prav tekstil'la industrija v žalski občini se
dat, v času potrebnega izvoza, odigrava važ
no vlouo. 

— /.alska tekstilna industrija se bori za te^ 
zo i/\()za 1:1, s predpostavko, da banka sode
luje kot enakopraven član, ki pa ima obvez
nosti do industrije. Banka bi morala dajati 
na razpolago tista sredstva, ki jih je tekstilna 
industrija v naši občini ustvarila. 

— Kako pa kaže z občinskim proračunom? 
— Blagajna je prazna in to dejstvo niti ni 

škodljivo. Iz prakse vem, da sem vsepovsod 
tam, kjer sem prišel k prazni blagajni, dobil 
najlskrenej.šc sodelavce za napredek. Pri pol
ni blagajni- navadno težko najdejo svoje me
sto resnični*socialistični upravljalci. 

— In kaj sodite o zapuščini vašega pred
hodnika Toneta Delaka, ki pravi: »Nič ob
ljub!« 

— Umestna dediščina. Številni predhodniki 
so obljubili neprimerno več kot so lahko 
storili. Stojim na stališču, da pretirane ob
ljube napravijo večjo škodo tistemu, katere
mu je bila obljuba dana, kot tistemu, ki jo 
jc dal. Z obljubami so čestokrat hoteli pri 
raznih političnih akcijah doseči večji uspeh. 
To pa kaže na nezaupanje do občanov. Pre
pričan sem. da občani dobro vedo, kaj lahko 
skupno zmoremo in kaj ne. Osebno sem pre
pričan, da je resnica sicer najbolj ostra, da 
pa jo ljudje še vedno najbolj spoštujejo. 

V I N K O JAGODIC je bil rojen 26. no
vembra 1928, leta v P l jovc ih pri Meatlnju. 
Izhaja Iz kmečke družine, osnovno šolo je 
končal pred narodno osvobodilno vojno, 
nato se Je izučil za t rgovskega delavca. 
Od 1947. leta dalje Je bil upravnik Naše 
knjige v Šmarju pri Jelšah. Nato Je leta 
1948 odšel v LJubljano, kjer Je bil ,na 
upravi za Izgradnjo Zadružnih domov 
Slovenije . P o odsluženju kadrovskega ro
ka Je bil do 1959. leta trgovski poslovodja 
kmetijske zadruge Ponikva pri Grotael-
nem. Naslednji dve leti Je bil sekretar 
občinskega odbora S Z D L in organizacij
ski sekretar občinskega komiteja Z K v 
Šentjurju. Zatem Je bil do izvol i tve se
kretar občinskega komiteja Z K . Med tem 
časom Je dokončal srednjo politično šolo 
v Ljubljani In bil poslanec organiz.acij-
sko političnega zbora Skupščine SRS za 
občino Šentjur. 

Ing. ABOIF TAVf AR 
TONOVNO IZVOLJEN^ 

Na prvi .seji obeh zborov konjiške skup
ščine Je bil za predsednika izvoljen ing. 
Adol f Tavčar , ki že nekaj let uspešno 
vodi konjiško komuno. Ing. Adol f Tavčar 
j e nedvomno najbolj znan konjiški druž-
b ^ i o politični delavec in zaradi svoje od
kritosti, preprostosti in neposrednosti med 
konjiškimi ^občani zelo priljubljen. 

Na nedeljski seji Je občinska skupščina 
izvolila tudi podpredsednika, oba zbora 
pa svoje predsednike. Tako je novi pod
predsednik občinske skupščine zdaj Tone 
Turnšek. predsednik občinskega zbora 
Mirko Zupančič, predsednik zbora delov
nih skupnosti pa Franjo Adamlje. 

L O J ^ E L I B N I K , znan družbeno politič
ni delavec, do nedavna direktor Zdravi
lišča v Rogaški Slatini, j c bil aktiven bo
rec N O B , nato podpredsednik bivšega 
okraja Šmarje pri Jelšah, tajnik okraja 
Poljcane, sekretar občinskega komiteja v 
Šmarju pri Jel.šah in dvakrat republiški 

, poslanec, star j e 45 let. 
Istočasno so odborniki izvoli l i tudi no

vega podpredsednika. T o je BENO B O Ž I 
Č E K iz Kozjega, dosedanji upravnik EE 
Kmeti jske zadruge v Koz jem. Beno Boži 
ček j e bil aktiven borec N O B . po vojni 
pa na odgovornil i položajih predvsem v 
gospodarstvu. Bil je upravnik ekonomije 
D S N O v Radečah, nato na Igu pri LJub
ljani in končno upravnik kozjanske eko
nomije in zadruge. Bil j e član političnih 
organizacij , član O K Z K S , občinskega od
bora SZDL in odbornik občinske skup
ščine Šmarje. Star je 43 let. 

Jože DEBERSEK se j e rodil 9, 12 1931. 
leta v Podgorju pri Velenju. Dokončal ' ' je 
učiteljišče in vrsto let poučeval v Velenju, 
kasneje pa v Gornjem gradu. Nazadrije 
pa je bil pedagoški svetovalec pri pro* 
svetno pedagoškem Zavodu v Celju za 
mozirsko občino. Kot dolgoleten družbeno 
politični delavec je pred leti vršil dolž
nosti predsednika mozirsko občine kot iz
voljeni podpredsednik, v zadnjem času pa 
je bil član občinskega komiteja Z K S M o 
zirje, predsednik sveta za šolstvo občine 
Mozir je in sekretar Osnovne organizacije 
Z K S . - ' 

Posredujemo vam nekaj misli novega 
predsednika občinske skupščine Mozir je 
o bodoči politiki razvoja turizma v Zgor 
nji Savinjski dolini. 

— Podpirati bomo morali vs& hitrejši 
razvoj drobnega turizma (privatne sobe z 
urejenimi ptrivatnimi in družbenimi g o 
stišči v dolini) ter kmečki turizem (širi
tev navzgor!) , kjer bi imel gost celodnev
no oskrbo pri kmetu. 

Dajali bomo pomoč v turističnih kredi
tih za izdelavo sob, objektov, preureditev 
kuhinj. Povpraševanje po kreditih je v e 
liko. Pomoč pa je tudi v vse večj i mreži 
gozdnih cest, ki jo gradi in izpopolnjuje 
gozdno gospodarstvo Nazarje. Tu- mislim 
predvsem na cesto na Menino in v Mat-
kov kot ter drugam. 

Glavni pogoj za več jo ekspanzijo turiz
ma pa j e cestna povezava v Logarsko — 
to se pravi modernizacija, sedanje slabe 
ceste. 

Prcdsednil: obči'hske skupščine Laško je 
M A K S K L E M E N C I C , ki so ga odborniki 
skupščine na prvem zasedanju soglasno 
izvoli l i . Tovar iš Klemenčič Je v Laškem 
znan in priljubljen družbeno politični de-
i< ; \ r c . saj je ze nekaj let opravljal v tej 
občini najbolj odtovorne dolžnosti. 

Rodil se je leta 1927 in se je 1943. leta 
vključil kot borec v kamniško-zasavski 
odred. P o osvoboditvi je nadaljeval šo
lanje in se posvetil učiteljskemu poklicu. 

Leta 1963 j e bil izvoljen za sekretarja 
občinskega komiteja Z K S Laško, istega 
leta pa j e postal tudi poslanec v socialno 
zdravstveni zbor republiške skupščine. 

Z izvol i tvi jo za predsednika občinske 
skupščine Laško je prevzel spet eno naj
težjih in najodgovornejših funkcij v ob
č in i . ' 

18. APRILA VOllTVE 
V zvezni in republiški zbor , 

(Nadaljevanje s 1. strani) 
Pripet i lo se bo namreč — na prmicr 

v celjski občini — ko bodo vol ivci na 
voli lnem listku našli ime samo enega 
kandidata, pa čeprav so na kandidacij
skem zboru določili dva. Tisti, ki niso 
do podrobnosti seznanjeni z vol i lnim 
zakonom, bodo verjetno presenečeni. 
Vendar v tem primeru ne gre za neupo
števanje vol je vo l ivcev , temveč j e tak 
ukrep samo posledica skleoa občinske 
skupščine, ki ima pravico, da poleg po
slancev v o.stale zbore voli tudi poslan
ce v republiški zbor republiške ip zvez
ni zbor zvezne skupščine. Ce so ob
činski odborniki izbrali med dvema kan
didatoma in eden od njiju ni dobil niti 
tretjine glasov — v takem primeru bodo 
vol ivci voli l i samo tistega, ki so mu od
borniki pripisali več glasov. Zakonsko 
določi lo namreč pravi, da mora kandi
dat, da pride v poštev za neposredne 
vol i tve, zbrati na občinski skupščini 
vsaj tretjino glasov odbornikov. 

Prihodnjo nedeljo bo na našem ob
močju vol i lo ve l iko vol ivcev . Tako bodo 
občani konjiške, žalske, mozirske, ce l j - ' 
ske in velenjske komune voli l i zveznega 
poslanca, mnogi pa bodo izbrali tudi 
republiške poslance. Zato pričakui ' 
da bo v nedeljo, 18. aprila, na voliščih 
zares živahno. / 

SKUPŠČINA ZDRUŽENJA BORCEV 
NOV MOZIRJE 

Še nerešeni problemi 
(Nadaljevanje s 1. strani) 

Lani so tudi prvič temeljiteje začeli 
reševati težak socialni položaj kmetov-
borcev v hribovitih predelih. Blizu 200 
kmetom-borcem je bil delno ali v celoti 
odpisan da\ek v skupnem znesku nekaj 
nad 8 mili jonov dinarjev. Letos pa bo 
njihov socialni položaj olajšal nov od
lok o prispevkih in davkih, po katerem 
bodo višinski kmetje plačevali le d a v e k / 
od lesa. 

Na konferenci so razpravljali tudi o 
novem republiškem zakonu, po katerem 
so pridobili kmetje-borci pravico do po-̂  
polnega zdravstvenega varstva. 

Na konferenci so kritizirali razne j ie-
pravilnosti. lažna pričanja in podobno, 
do katerih je prihajalo pri zahtevah za 
uvel javi tev enojne ali dvojne delovne 
dobe. Lani j e v lož i lo tako zahtevo 193 
ljudi. Komisija je zavrnila zahtevke kar 
52 prosilcem. 

Med pereče probleme borcev sodijo 
tudi neurejeno stanovanjske razmere. V 
občini je še vedno 83 nerešenih stano
vanjskih problemov borcev, od katerih 
bi se nekateri dali rešiti z manjšimi po
pravil i stavb. Posameznim borcem j e 
bilo odobreno posojilo za individualno 
gradnjo in popravi lo hiš. Manj pa so za 
to storile delovne organizacije in občin
ska skupščina. 

V občini j e še vedno nerešeno vpra
šanje postavitve nekaterih spomenikov, 
spominskih obeležij in ureditev grobišč 
padlim v N O V . Lani so postavili 2 spo
menika in 3 spominska obeležja, kar ie 
vel jalo blizu 12 mil i jonov dinarjev. N e 
urejenih pa je ostalo še 7 grobišč. Za 
postavitev spomenikov in obeležij bi ra
bili še najmanj 20 mil i jonov dinarjev. 
Vseh teh stroškov pa občinska skupšči
na ne bo mogla kriti sama, zato bo 
iskala pomoč tudi drugje. 

-er 

REPUBLIŠKI POSLANCI 
V nedeljo, 4. aprila so odborniki občinskih 

skupščin dokončno izvolili republiške in zvez
ne poslance v organizacijsko politični zbor, 
sociaino zdravstveni, kulturno prosvetni in 
gospodarski zbor. 

Za republiško skupščino so bili izvoljeni 
tile poslanci: za organizacijsko politični zbor 
Rudi Janozevič v Sevnici, ing. Helena Vo-
dovnik v Laškem, Vera Hlastec v Šetjurju, 
Tone Delak v Žalcu in Franci Svetina v Celju. 
Za socialno zdravstveni zbor so odborniki v 
Sevniql izbrali Albina 7.umra, v Laškem Vero 
Manfredo, v Šentjurju Milana Loštrka, v 
Žalcu dr. Bogomilo Krajne, v Celju Sašo 
Tešenji in v Velenju dr. Ivana Cestnika. V 
kulturno prosvetni zbor so bili izvoljeni: 
Stane Skalar v Brežicah, Marija Urbančič v 
Krškem, Frallc Bizjak v Šmarju, Vera Kra-
varič-Marovšek v Slovenskih Konjicah, Oto 
Pongarlnik v Mozirju in Lojzka Gostcnčnik 
v Celju. V gospodarski zbor republiške skup
ščine so odborniki izvolili Ivana Živiča v 

Krškem, Rika Jermana v Šmarju, Draga Per
ca v Slovenskih Konjicah, Franca Sarba v 
Mozirju, Ing. Farčnik Jožico v Celju in Eda 
Komučarja v Krškem. 

Odborniki občinskih skupščin pa so gla
sovali tudi za poslance zveznega in repub
liškega zbora zvezne in republiške skupščine. 
Tako so se v vseh občinah odločili za Toneta 
Boleta — za zvezni zbor zvezne skupščine; 

za republiški zbor pa so sprejeli takole odlo
čitev: V Sevnici bodo volivci izbrali Boga 
Gorjana, v Brežicah kandidira Mirko Kambič, 
v Krškem Milan Ravbar, v Laškem Prdi Gro-
sar in Tone Župančič, v Šentjurja. Miran 
Cvenk, v Šmarju ing. Andrej Marine, v Celju 
Mprija Pleteršek v eni in Rado Jonak v dru
gi volilni enoti, v Velenju Hubert Mravljak, 
v Žalcu pa Rado Zakonjšek in Adi Goršek. 

NOVI ODBOilMKl 
CELJSKE OBČINSKE SKUPŠČINE 

Pri volitvah v petek, 26. in v nedeljo, 2$. 
marca so bili v celjski občini doseženi na
slednji rezultati (prvoimenovani v posamez
nih volivnih enotah so postali odborniki 
celjske občinske skupščine): 

ZBOR nF.LOVNIH Si<.UrNOSTI: 2. enota: 
ing. Jože Urbančič 270, Franc So>ič 256, Niko 
Zakonjšek 174; 4. enota: ing. Drago Ceh 605; 
6. enota: Avgust Deržck 299, Franc Pusio-
slemšek 175; 8. enota: Marija Koželj 594, 
Marija (iričar 160; 10. enota: Franc Lampe 
353, Emil Jejčič 311; 12. enota: Božena Dojcr 
328, Rozika Kranjc 246; 14. cnola: Marjan 
Kkslinger 403, Majda Toplak 260; 16. enota: 
ing. Zoran Bošnak 193, ing. Jure Sadar 146; 
18. enota: Roman Ajster 303, Franc Zupanči/S 
172, Ela Zdovc 69; 20. enota: Jožica Ribič 
334, Draga Šoba 242; 22. enota: Stevo Rožan-
skl 259; 24. enota: Franc Petaver .''.95, Leo
pold Mlinaric 253; 26. enota: Maks Samec 
290, 1'ranc \'olav.šck 156; 30. enota Alojz Hrii-
šovar 567, Vinko Artnak 393; 32. enota: Bru
no Hartman 299, Viktor Cop 112, Vera Kol-
šck 73, Ivan Loskovšek 53; 34. ertota: <1ri 
Alojz Rojnik 152, dr. Milena Žele m . i'A 
Jože Barič 64, Recina Rozman 32. Vilmn C^^^ 
23, Marta Hrustclj 14; 36. enota: Stana šprajc 
247, Slava Covrili'l27; 38. enol >: Fr,-n • 
248, Milan Jamšek 129; 40. c-nola: Milan Iloh-
njec 246, Mila Blaznik 132, Nuša Krasnov 105. 

OBCINKSI ZBOR: 2. enota: Ivan Cokan 
810; 4. enota: dr. Alfonz Debeljak 831, Božo 
Lukman' .508; 6. enota: Slava Vučajnk 368, 
Olga Vičič 2r3; 8. enota: Franc Stojan 522, 
l\an S\etličič 472; 10. enota: Cecilija Hojnik 
464, Daša Podlogar 244; 12. cnola Olmar Riva 
735i 14. enota: Miroslava Marinčck 367, Jo
žica Praznik 155; 16. enota Frane Kosec 289, 
Mirko Doberšek 264; 18. enota: Adolf Marčič 
423, Velentin Borovnik 169; 20. enota: Milan< 
Lah 363, Milan Seničar 234, Tončka Podgor
šek 134; 22. enota Frane Simonič 1020; 24. 
enota: Slava Faletič 621, Danica Koželj 434; 
26. cnola Ludvik Dermol 1052; 28. enota; 
Sonja Ocvirk 767: 30. enota: Andrej Videl; 
239, Ivan C.radišnik 148; 32. enota: Frane 
Petelinšek 716, Ivan Sešel 329; 34. enota: 
Štefanija Ramšak 401, Anton Krušič 331, An
ton Scnločnik 112; 36. enola: Rudi Štampe 
854; 38. enota: Bogdan Šnabel 708, Karel 
Cretnik 145, Alfonz Opcrčkal 48; 40. enota: 
Avgust Golob 543. 

Zvezni poslanci 
Odborniki petih občinskih skupščin za

hodnega predela celjskega okraja (Celje, 
Žalec, Mozir je , Velenje in Slovenske K o 
njice) so na nedeljskih sejah volil i tudi 
zvezne poslance. Vtem ko je bila izbira 
poslancev v posebne zbore končana, bo 
izvoli tev poslanca v zvezni zbor zvezne 
skupščine potrjena šele na splošnih v o 
litvah, v nedeljo. 18. aprila. Tako bodo 
vol i tve v predstavniška telesa končana 
tudi v 62. enoti za vol i tve v zvezno skup
ščino. 

Razen pri socialno zdravstvenem zboru, 
kjer so morali trikrat volit i , so bile v o 
litve v vse ostale zbore zvezne skupščine 
opravljene že po prvem štetju glasoval
nih listkov. Vol i tve poslanca v zvezni so
cialni zdravstveni zbor pa so se zdaj nagi
bale v prid enega, potem v korist drugega 
kandidata. Pri tretjem glasovanju so odlo
čili odborniki celjske občine. 

Za zvezni zbor zvezne skupščine je kan
didiral le Tone BOLE, podpredsednik 

zvezne gospodarske zbornice. V celoti Je 
dobil 285 glasov in tako tisto večino, ki j e 
bila potrebna, da se je uvrstil med konč
ne kandidate. Pri voli tvah za gospodarski 
zbor j e Jože T U R N S E K dobil 232 glasov, 
Rado Bremec pa 16. Vol ivc i oziroma od
borniki petih občinskih skupščin so se 
tako odločili za komercialista v celjski 
Emajlirki, Jožeta Turnška. V kulturno 
prosvetni zbor j e kandidirala le Magda 
J A R H . profesorica na celjski trgovski šo
li. Dobila j e 283 glasov. Odločitev za so
cialno zdravstveni zbor je padla,^ šele po 
tretjem glasovanju. Zmagala pa je Zofka 
S T O J A N O V I C , socialna delavka, medtem 
ko dr. Ivan Verdelj ni dobil potrebne ve 
čine. Pri volitvah v organizacijsko poli
tični zbor je največ glasov in sicer 264 
prejel Franc O C V I R K , visokokvalif icirani 
ključavničar v štorski železarni, medtem 
ko so je za Jcrka Bandiča, gradbenega 
tehnika Ingrada odločilo 23 odbornikov. 

Volitve republiških poslancev 
v celjski občini 

Odborniki celjske občinske skupščine so 
na nedeljski prvi skupni seji voli l i tudi 
šest poslancev v vse zbore republiške 

skupštine, od tega dva v republiški zbor 
ter po enega v vse ostale zbore. Vol i tve 
so morali ponoviti le za kulturno prosvet
ni zbor. kajti po prvem štetju listkov niti 
eden od treh kandidatov ni dobil potreb
ne ve;"-inc# Sicer pa so vol i tve dale na
slednje rezultate: 

v tretji enoti za vol i tve v republiški 
zbor je največ glasov dobil R A D O J O N A K 
59. medtem ko se j e za kandidata Petra 
Kavalarja odločilo 11 odbornikov: 

tudi v peti volilni enoti za vol i tve v 
republiški zbor je odločitev padla že po 
nrvem glasovanju. Tako j e M A R I J A P L E -
T E R S E K dobila 61, Nada Pintarič pa 9 
glasov: 

pri volitvah za gospodarski zbor j e inž. 
J 0 2 I C A F A R C N I K - M R V A R dobila 63, V e 
ra Turk pa 7 glasov; 

po drugem glasovanju v kulturno pro
svetni zbor je L O J Z K A G O S T E N C N I K -
Z M A V C dobila .56. Vo jko Simončič 9, inž. 
Svečko Pukl pa 4 glasove: 

socialno zdravstveni zbor: S A S A T E Ž E 
NJI 53 glasov. Anica Ašič 17: 

organizacijsko politični zbor: F R A N C 
S V E T I N A 48. Stane IlOlajnar 22 glasov. 

Glede na te rezultate bosta pri nedelj
skih voli tvah (18. aprila) kandidirala za 
poslanca v republički zbor le Rado .Tonak 
v tretji, ter Marija Pleteršek v peti enoti. 

ZANIMIVOSTI Z VOLISC 

Ob voli tvah v občinsko- skupščino so v 
Ironjiški občini zabeležili tudi tile dve v o 
lilni » c v e t k i " : 

V vol ivni enoti Zgornje Zreče Je bil za 
odbornika v občinski zbor izvoljen kan
didat s pri imkom Mlinar, je pa po po
klicu kovač. V sosednji vol ivni enoti — 
v Radani vasi — pa so vol ivci izvoli l i 
Icandidata. ki se piše Kovač , je pa po 
poklicu mlinar. 

Najmlajši in najstarejši odbornik občin
ske skupščine Slovenske Konjice sta za
poslena v istem podjetju. Odbornika ' s ta 
Franc Pavšer. najstarejši, in Rozika So-
din. najmlajša, njuna delovna organiza
cija pa je zavod za zaposlovanje delav
cev. Ta kolektiv pa se je odlično odrezal 
tudi glede na število svojih zaposlenih, ki 
so postali odborniki občinske Skupščine. 
V zavodu so zaposleni samo štirje usluž
benci in kar polovica je občinskih od
bornikov. N e glede na to, da Je v abso
lutnem številu ta podatek samo 2, jc to 
gotovo edini primer v celjskem okraju. 


